

Title (en)

Part of shutter box

Title (de)

Teil eines Rollladenkastens

Title (fr)

Elément de coffre

Publication

EP 2713001 A1 20140402 (FR)

Application

EP 13179126 A 20130802

Priority

FR 1259275 A 20121001

Abstract (en)

The element has a base plate that is designed to rest on a structural component presenting a cell for erection of a vertical chaining post. A lateral cheek (34) is mounted on the base plate, and is intended to be fixed at an end of a facing wall (26), and an upper wall (32) of a trunk (20) e.g. L-shaped trunk. The base plate is arranged with two external portions (38a) that are allowed to rest on the structural component on both sides of the cell, and an end of the cell is intended to be turned towards the trunk. Independent claims are also included for the following: (1) a trunk (2) an assembly for mounting a rolling component.

Abstract (fr)

L'invention concerne un élément de coffre pour l'équipement d'un coffre (20) comportant au moins une paroi de parement (26) et une paroi supérieure (32), l'élément de coffre comprenant : - une embase (38) conçue pour reposer sur un élément de construction (22) présentant une alvéole (24) pour l'érection d'un poteau de chaînage vertical ; et - une joue latérale (34) montée sur l'embase (38) destinée à être fixée à une extrémité de la paroi de parement (26) et de la paroi supérieure (32) du coffre (20) ; caractérisé en ce que l'embase (38) comprend deux portions extérieures (38a) faisant saillie par rapport à la joue (34) et conçues pour être tournées vers l'extérieur du coffre (20), les deux portions extérieures (38a) étant conçues pour reposer sur l'élément de construction (22) de part et d'autre de son alvéole, au-delà de l'extrémité de cette alvéole destinée être tournée vers le coffre (20).

IPC 8 full level

E06B 9/17 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/1703 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2930794 A1 20091106 - BIP SOC PAR ACTIONS SIMPLIFIEE [FR]
- [A] FR 2268938 A1 19751121 - CATNIC COMPONENTS LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2713001 A1 20140402; FR 2996243 A1 20140404; FR 2996243 B1 20141010

DOCDB simple family (application)

EP 13179126 A 20130802; FR 1259275 A 20121001